

Title (en)

Boat with prefabricated wooden deck

Title (de)

Boot mit Fertigholzdeck

Title (fr)

Bateau avec pont de bois préfabriqué

Publication

**EP 2088072 A2 20090812 (DE)**

Application

**EP 09006566 A 20021127**

Priority

- EP 02026296 A 20021127
- DE 10158183 A 20011128

Abstract (en)

The boat has a prefabricated wooden deck (1) with a two-layered assembly, and a cover layer formed by a wood molding (4), cork material or granulate. A carrier layer is formed by a carrier plate (3), which is glued on a boat deck (2) of the boat by glue (10) under setting low pressure between the carrier plate and the boat deck. The glue is arranged in a glue joint between the carrier plate and the boat deck, where the glue joint is sectionally sealed along an outer contour of the carrier plate by a sealing band.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Boot mit einem vorgefertigten Holzdeck (01), wobei das Holzdeck (01) einen zumindest zweischichtigen Aufbau aufweist, mit einer beispielsweise von Holzleisten (04), Korkmaterial oder Granulat gebildeten Deckschicht und einer von zumindest einer Trägerplatte (03) gebildeten Trägerschicht, wobei die Trägerplatte (03) auf dem Bootsdeck (02) des Bootes mit einem Kleber (10), insbesondere unter Anlegung eines Unterdrucks zwischen Trägerplatte (03) einerseits und Bootsdeck (02) andererseits, verklebt ist, und wobei die Kleberfuge, in der der Kleber (10) zwischen Trägerplatte (03) einerseits und Bootsdeck (02) andererseits angeordnet ist, zumindest abschnittsweise mit einem Dichtband (11) abgedichtet ist.

IPC 8 full level

**B63B 5/06** (2006.01); **B63B 5/08** (2006.01); **B63B 5/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B63B 5/06** (2013.01); **B63B 5/10** (2013.01); **B63B 5/065** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 3006039 C2 19830526
- GB 2304646 A 19970326 - A H MOODY & SON LIMITED [GB]

Cited by

IT202100004775A1; WO2014111596A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE SK TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1316497 A2 20030604**; **EP 1316497 A3 20051012**; DE 10158183 A1 20030612; DE 10158183 C2 20031016; EP 2088072 A2 20090812; EP 2088073 A2 20090812

DOCDB simple family (application)

**EP 02026296 A 20021127**; DE 10158183 A 20011128; EP 09006566 A 20021127; EP 09006567 A 20021127